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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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У експозеу који је изнео за ску
п штинском говорницом, но ви 
градоначелник Прокупља Миро
слав Антовић се захвалио на ука
за ном поверењу и подршци и на
јавио нове инвестиције и програм 
рада у будућем периоду.

– Желим да се захвалим сви
ма Вама на датој подршци и ука
заном поверењу, пре свега Срп
ској напредној странци која ме 
је предложила за ову за наш град 
најодговорнију функцију и у мени 
видела потенцијал да спроведем 
идеје и планове са којима смо 
за једно у кампањи задобили ве
ћинско поверење грађана Про
купља.

За мене лично ово је велика част 
да будем на челу града и наставим 
тамо где је мој претходник стао, 
али исто тако велика одговорност 
и обавеза да заједно са својим 

тимом радимо још више и боље 
и допринесемо да се наш град 
Прокупље развија на свим друш
твеним пољима.

Један је од приоритета ове 
вла сти је решавање вишедеце
нијског проблема депоније „Ду
нек“. Град Прокупље добио је од 
Министарства заштите жи во
тне средине сагласност на про
јекат санације и ремедијације 
несанитарне депоније Дунек. 
У даљим корацима ћемо пре
ма планираној динамици у пот
пуности спровести пројектно
техничка решења, да се депонија 
коначно очисти, како би овај 
део града добио нови сјај, чији 
простор би привели намени и 
заједно са грађанима могли да 
планирамо и формирамо нови 
комплекс који ће бити огледало 
града.

Кренућемо у реконструкцију 
улица Арсенија Чарнојевића и 
Ми лана Јовановића. Овим проје
ктом предвиђена је реконстру
кција улица као и уређење тро
тара, реконструкција водоводне 
и канализационе мреже као и из
град ња атмосферске канализације. 
Укупна вредност пројекта износи 
преко 225.000.000 динара.

Град Прокупље је потписао 
Уго вор са фирмом “Penta Develo
pment” d.o.o. из Београда о ку
попродаји парцеле за изградњу 
Ри тејл центра. Са изградњом ће се 
от почети почетком марта док ће 
рок за завршетак бити крај 2024. 
године. Планирана је изградња 
објекта од око 9000 квадрата са 
око 200 паркинг места. Објекат 
ће имати преко 20 закупаца раз
ли читих бранши (спорт, мо да, 
намештај, прехрамбених про

извода). Изградња Ритејл центра 
представља инвестицију вредну 
5 милиона еура. Град Прокупље, 
изградњом објекта добиће разне 
бенефите које имају и други гра
дови, где би поред довођења 
светских познатих брендова било 
отворено око 130 нових радних 
места.

Изградићемо инфраструктуру 
и опремити ново гробље „Ђуро
вац“ у Прокупљу које ће се 
про   стирати на 17 хектара по
вр  шине. Поред приступне сао
бра ћајнице, великог паркинга, 
капеле и црквице ново гробље 
ће бити плански дефинисано а 
планска и пројектно – техничка 
до кументација су већ спремне као 
и елаборат свих геодетских радова 
који су већ израђени. Капацитети 
гробља „Хисар“ у овом тренутку 
ограничени стараћемо се да ра дове 

9. фебруара 2024.

На седници Скупштине града 
Прокупља, другој по реду у новом 
сазиву, за новог градоначелника 
Прокупља са мандатом од чети
ри године на предлог Српске на
предне странке (СНС), која има 
већину у локалном парламенту, 

Скупштина је великом већином 
гласова изабрала Мирослава Ан
то вића, дипломираног мастер де
мографа.

За заменика градоначелника иза    
бран је др Марко Коста ди но вић 
ле кар стоматолог, док су за чла  но
ве Градског већа у новом са  зи ву 
изабрани Снежана Лукић Ра   коњац, 
Иван Петровић, Ана Ра дојевић 
Лазић, Дејан Живковић, Владица 
Младеновић, Александар Петко

вић, Добрила Ранђеловић, Симон 
Симоновић и Марко Си мић.

Нови градоначелник Прокупља 
Мирослав Антовић је са скупшти
н ске говорнице подсетио при
сутне на све оно што је значајно 
урађено за протеклих 12 година 
колико СНС врши власт у Проку
пљу, а у свом исцрпном експозеу 

најавио и завршетак започетих  
пројеката и неке нове инвестици
је које ће како је истакао, учинити 
град још лепшим и живот његових 
станов ника лакшим и удобнијим. 
Као нај важније урађено претходне 
го дине он је између осталог поме
нуо град њу Здравственог центра, 
изградњу објекта новог вртића, 
нове пијаце, као и реновирање 
и адаптацију више прокупачких 
школа.

На реаговање и прибедбе опози
ци оних одборника, председник 
Привременог органа града Проку
пља Милан Аранђеловић је рекао 
да се ради о покушају замене теза, 
а да су о томе колико су задовољ
ни њиховим радом претходном 
пе риоду и о томе колико је ура
ђено у њиховом интерес, грађани 

дали свој суд на претходним избо
рима када је СНС добила 60 одсто 
гла сова бирача.

Он је навео да се ради о добр ом 
избору руководства које ће водити 
Прокупље у нередне че ти ри годи
не и рекао да имају ква литетне 
програме и пројекте.

У наставку седнице која је тре
ба ла да има свечани кара ктер, а 
због честих дискусија од бор ни
ка из редова опозиције по тра јала 

дуже него је то било оче ки    вано, 
донето је и решење о ос ни      вању 
Комисије за кадровска и админи
стративна питања и уки    нут ман
дарт председнику и чла    но вима 
Привременог орга на гра да Про
купља и све ње гове инге рен ције 
прешле на ново иза брано ру ко
водство Града.

Такође је усвојен и предлог Од луке 
о спровођењу јавног кон кур са за из
бор директора Јав ног пре дузећа за 
урбанизам и уре ђење Града Проку
пља и Јавног ко муналног предузећа 
„Градски во довод”.

Због немогућности да обављају 
две дужности, а због избора на ру
ководеће функције престао је да 
важи мандат појединим од бор н и
цима из новог сазива Скуп штине 
града Прокупља.                    

 М.М.

Одржана друга седница Скупштине града Прокупšа у новом сазиву

Мирослав Антовић нови градоначелник Прокупља

Експозе градоначелника Прокупља  
Мирослава Антовића
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

на опремању максимално убрзамо 
и ново гробље приведемо намени.

Планирамо уређење „Трга Топ
ли чких јунака“, учинићемо све 
да трг добије свој прави сјај који 
заслужује, сјај у складу са славним 
именом које носи и изгледа баш 
онако како су грађани Прокупља 
изабрали на основу понуђених 
идејних решења.

До краја године кренућемо у 
израду урбанистичког про је
кта и пројектнотехничке до ку 
ментације за уређење трга. Као 
и усвим великим градовима и у 
Прокупљу ће трг бити велелепни 
обје кат којим ће се дичити сваки 
Про купчанин.

Влада Републике Србије је у са
радњи са Министартвом за науку, 
техолошки развој и иновације и 
града Прокупља пројекат ,,Дечији 
научни рекреативни центар на 
Белом Камену“ ставила на прио
ритетној листи финансирања и 
ре  ализације. У поступку је из рада 
пројекта, а идеја је да про стор на 
Белом Камену буде на мењен деци 
школског узраста као и студентима 
са опремљеним учи оницама, 
лабораторијама, ам фи театром 
попут Петнице, са изградњом 
,,Парка тамног неба“ биће једини 
центар у Срби ји ова квог типа. 
Чиме ћемо Про купље поставити 
на научној мапи Србије, и не само 
научној већ и обра зовној као и 
туристичкој, јер подручје топличког 
округа са Прокупљем као центром 
пред  ставља предео изванредне 
пејзажне лепоте и природних бо
гастава на неистарженој Радан 
планини уз културно историјско 
на слеђе у археолошком налазишту 
Плочник, изградњом туристички 
рекреативног центра на Белом 
камену, са лепотама које пружа 
брдо Хисар објединићемо у тури
стичку целину.

Уз подршку Министарства кул
туре урађен је пројекат за изво
ђење радова нове Боблиотеке. 
Поред идејног пројекта идемо на 
израду главног пројекта за из
градњу новог простора Библи
отеке „Раде Драинац“. Локација 
је већ одређена и налази се у дво
ришту садашње зграде биоскопа 
(некада боксерског клуба). На да
мо се да у најскорије време про

нађемо извор финансирања за 
ову зграду и да коначно добијемо 
простор какав ова установа и за
служује да има.

Као будуће планове издвојио 
бих комплетну реконструкцију 

и доградњу основних школа 
„9.октобар“ и „Ратко Павловић 
Ћи ћко“, са лифтовима, новим 
фискултурним салама, теренима, 
уређеним стазама и парковима. 
Основна школа „9.октобар“ ће 
имати и базен, док ће „Ћићкова“ 
школа поседовати терен за мали 
фудбал на крову новоизграђене 
фискултурне сале. За обе школе 
прихваћени су пројекти од стране 
Министарства за јавна улагање. 
До краја године ће почети ра
до ви на изградњи објекта Ос
новне школе за образовање де
це са сметњама у развоју чија 
вредност се процењује на милион 
долара.Радове ће финансирати 
Канцеларија за војну сарадњу 
амбасаде САД. Ово је уједно и 
највећа појединачна донација 
додељена у Србији.

Изградња и формирање азила 
за псе луталице за који поседујемо 
пројекат и коначно решавање 
проблема њиховог слободног 
шетања по граду. Потенцијална 
локација је одређена, а ако 
само узмемо у обзир штету коју 
проузрокују пси луталице у граду 
и финансијске издатке за њихове 
уједе, азил је једина прихватљива 
и преко потребна опција у овом 
тренутку.

Учинићемо све како би већ овог 
лета реконструисали отворени 
базен и ставили у функцију и на 
располагање грађанима. Поред 
реконструкције отвореног, пла
нирамо и изградњу затвореног 

базена за који је одређена ло
кација, док је идејни пројекат 
у фази израде. Крећемо и у 
изра д у пројектно техничке 
док ументације за изгра дњу 
новог фудбалског стадиона, 
са заливним системом и осве
тљењем и свим пратећим об је
ктима новим свлачионицама, 
слу  жбеним просторијама, све 
у циљу унапређења спортских 
ак тивности, нарочито деце и 
младих.

Наставићемо да улажемо у 
де чије вртиће, реконструкцију 
се о ских школа, велики помак 
у пре дходним годинама који 
смо постигли на плану ре
онструк ције и изградње град
ских и сеоских улица и путева 
наставићемо и у наредне четири 
године макс и малним улагањем 
у путну инфра структуру како 
у граду тако и у се лу, издвајања 
за популациону по  литику, пове
ћаћемо једнократне помоћи 
за прво, друго, треће дете као 
и новогодишњу честитку за 
прворођену бебу, стипендије за 
студенте, улагања у младе кроз 
праксе и даљег запослења, со
цијалну политику, одговорно во
дити политику руралног развоја у 
виду субвенција у пољопривреди. 

Циљ нам је да културно омасо
вимо свакодневна дешавања у 
граду и оснујемо професионално 
Позориште, помажемо и улажемо 
у обнову изградњи цркава.

Оно што још хоћу да поручим 
са ове говорнице, да залагање и 
пажњу за унапређење нашег гра да 
очекујем и од свих овде присутних 
одборника, јер сматрам да је 
задатак свих нас који смо у овој 
сали и који смо задобили по
верење грађана на изборима, да 
покрећемо иницијативе, да дајемо 
идеје, да остварујемо контакте 
на локалном али и републичком 
нивоу како би брже и ефикасније 
радили у циљу напретка наше 
друштвене заједнице. У том сми
слу надам се да ћемо упркос 
нашим разликама остварити чвр
шћу и редовнију сарадњу, а све у 
интересу бољег живота у нашем 
граду.

Желим да упутим и позив сво
јим суграђанима, да заједно ра
димо у интересу нашег Про купља. 
Моја врата ће бити увек отворена 
за сваког од Вас, да заједно са 
чла новима свог тима саслушамо 
и нађемо најбоље решење за све 
ваше проблеме.

Рад на остварењу свих на веде
них циљева, од инвести ци ја, пре
ко капиталних улагања, са радње 
са републичким органи ма, па до 
оног најважнијег, да млади људи 
остану у свом граду и врате се у 
њега након школовања, ново ру
ководство града са мном на челу 
ће започети већ од данас.

Поштоване одборнице и од
бор  ници, полазећи од горе наве
дених циљева, које сам изнео и 
образложио у свом обраћању, а у 
складу са својим надлежностима 
трудићу се да побољшам живот 
сваког нашег суграђанина, бу дите 
сигурни да ће то са истом одго
ворношћу радити и сви они који 
су заузели место у тиму који ће 
у наредном периоду руководити 
градом.

Још једном хвала на указаном 
поверењу, и надам се успешној и 
благородној сарадњи, пре свега у 
интересу наших грађана и нашег 
Прокупља.

          

A К Т У Е Л Н О

9. фебруара 2024. 

На трећој седници Скупштине 
Града Прокупља донето је Решење 
о престанку мандата директора 

Ту ристичке организације Града 
Прокупља, Симона Симоновића 
који је поднео оставку на ту фун
кцију.

За новог вршиоца дужности ди 

рек тора Туристичке орга низа ц 
ије изабран је Милан Ара н  ђе ло   
вић, досадашњи пред сед ник При
временог органа гра   д а Проку пља и 
бивши гра до на  челник. На седни ци 

је усво јена и одлука о престанку 
ње говог од борничког мандата у 
Скуп штини града Про купља.

М.М.

Одржана тре�а седница Скупштине града Прокупšа

Милан Аранђеловић нови в.д. директор Туристичке 
организације Прокупља
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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Д А Н  С Е Ћ А Њ А 

25. марта 2024. 

Државна комеморативна акаде
мија поводом 25 година од почетка 
НАТО агресије на СР Југославију, 
одржана је у Прокупљу на Тргу 
Топличких јунака.

Обележавању Дана сећања на 
24. март 1999. године, прису
ство вао је патријарх Српске пра
во славне цркве Порфирије са 
свештенством, који је у препод
невним сатима посетио цркву 
Светог Прокопија, а пред сам 
почетак манифестације, заједно 
са свештенством, служио па
растос жртвама НАТО агре сије.

Поред председника Републи
ке Србије Александра Вучи ћа 
и чланова Владе РС, коме мо ра
тивном скупу присуствовао је и 
председник Републике Српске 
Милорад Додик са сарадницима, 

чланови породица погинулих 
и страдалих у НАТО агресији, 
представници Војске Србије, 
По  лиције, представници Града 
Про купља и општина Топличког 
округа, велики број грађана Топ
лице, јужне Србије, Црне Горе, 
Македоније и других делова бив
ше Југославије.

– Сабрали смо се да молитвом 
Богу који је љубав и који пребива 
у љубави, посведочимо своју не
доступну опредељеност да будемо 
на страни љубави, а не мржње, на 
страни мира, а не рата, правде, а 
не тираније, истине, а не лажи, 
невиних, а не злочинаца. Истини 
за вољу и једна и друга димензија 
људског испољавања пре равно 
25 година претворила је ову гру
ду земље у светску позорницу 
на којој се по ко зна који пут у 
историји потврдила древна исти
на како је човек велики само кад 
је човек и како је бездушан кад се 

определи за античовештво, иста
као је патријарх Порфирије.

Нагласио је да је срећан човек, 

благословен као свештеник јер 
никакав ултиматум није поколе
бао српски народ да одустане од 
љубави Бога и ближњег.

– Иако је цена таквог опредеље

ња врло скупа, она је истовремено 
и залог опстанка и трајања, не 
са мо на географским мапама, 

не го и у вечност. Зар и мала 
Ми  ли ца Ракић и Топличанин 
Бо бан Надељковић и осталих 11 
војника пострадалих у касарни у 
Куршумлији и сви страдали, ни

су стајали на истој странистра
ни невине жртве? Невина крв 
која је тада пала широм земље, 
по стала је залог наше наде и семе 
спа са. Зато и поред чињенице да 
смо изгубили најмилије, наше 
поверење у Бога чини да главни 
осећај који нас обузима није неу
тешна жалост и ненадокнадив 
губитак, него најдубље сазнање 
и уверење да смо имали, имамо и 
имаћемо најдостојније међу нама, 
који ни за шта нису хтели и неће 
да замене своју жртву за егзе
куторске привилегије, истакао је 
патријарх Порфирије и поручио 
окупљенима на Тргу Топличких 
јунака у Прокупљу, да кроз живот 
иду са поруком мира и љубави и 
уверењем да је добро јаче од зла 
и да памтимо прошлост, живимо 
садашњост која нам је дата и 
одлучно гледамо у будућност, 

имајући за водиљу наду, јер по 
ре чима Светог писма „нада не 
постиђује“. Драги Топличани, ра
дујем се што сам вечерас са ва ма. 
Народ овога краја на челу са ва
шом духовном звездом, и првим 
домаћином Прокупља, Светим 
великомучеником Прокопијем, 
чији део мошти овде вековима 
почива, рађа људе неустрашиве 
вере, вере која не уступа пред 
силама лажи и зла овога света, по 
цену живота. Како некада Про
копије, тако и Топличани, од по
станка до данас. Само такав став 
је могао да изнедри Гвоздени 
пук, извојева слободу, преживи 
бомбардовање и иде даље. Иде 
даље са поруком мира и љубави 
према свима, са уверењем да је 
добро јаче од зла, са молитвом 
која разоружава свако убојито 
оружје човекомржње и насиља, 
казао је патријарх српски Пор
фирије.

Централна манифестациjа обележаваœа 25 година од почетка НАТО агресиjе одржана у Прокупšу

Поносна и стабилна Србија чува свој народ и слободу
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

Комеморативном скупу обратио 
се председник Србије Александар 
Вучић, који је подсетио да је пр
ва НАТО бомба која је пала на 
СР Југославију, пала управо на 
Прокупље и убила Бобана Недељ
ковића.

– Убили су Бобана зато што су 
желели да нам униште отаџби
ну, да нам униште Србију и да је 
раскомадају. Мисле да су то ус
пели. Прошло је 25 година и још 
се не дамо, још не пристајемо на 
комадање Србије. Има један мали 

народ у Европи који се и даље 
поносно и достојанствено држи, 
који не пристаје на наређења и 
окупације. Оно што су у ствари 
хтели да нам кажу јесте: „Не жа
лимо, ми смо свој посао комадања 
Србије обавили“. Ја им кажем: 
„Нисте, јача је Србија и овај народ, 
не можете да нам укинете слободу, 
и ваздух можете да нам укинете, 
слободу вам нећемо дати“.

Председник Вучић је подсетио 
да је најмлађа жртва НАТО бом
бардовања једанаестомесечна беба 
Бојана Тошовић, која је умрла у 
очевим рукама.

– Вечерас сам посетио породицу 
мале Бојане Тошовић, најмлађе 

дете, беба, коју је НАТО убио 
директном бомбом ракетом, која 
је уништила њихову кућу. Бојана 
је имала 11 месеци, умрла је у оче
вим рукама. Отац Божина је тада 
имао непуних 30 година, подсетио 
је председник Србије на тај, један 

од 78 најтужнијих дана у новијој 
српској историји.

– И кад нам кажу „не брините, 
жао нам је због цивила“. Стварно? 
А није вам жао војника и поли
ца јаца једне суверене земље, које 
сте убијали! Наша је обавеза да не 

заборавимо нашу убијену децу. 
Да не заборавимо наше јунаке, 
њих 1 139 јунака. Нека вам Бог 
опрости сваки грех, ми их никада 
нећемо заборавити. И овде на 
Тргу Топличких јунака, а Топлица 
је део Србије са којим ниједан део 
не може да се пореди, јер је увек 
давала највише јунака. Једино овде 
у Топлици нико никада није питао 
колика је цена слободе, овде су 
нам највећи јунаци, овде вам данас 
кажем „Мала је Србија, бориће се 
истином, чашћу, знањем, свим 
што има и свим што располаже, да 
сачува своју територију, да сачува 
свој народ и своју будућност. 
Резервну отаџбину немамо. И баш 

као што ова песма каже волимо те 
земљо наша и никоме те нећемо 
дати. Нека живи наша Србија, 
нека живи њена будућност“, по
ручује председник Републике 
Србије Александар Вучић.

Председник Републике Српске 

Милорад Додик је рекао да 
Србија, упркос свима који су је 
нападали, није нестала, била је 
порушена, али је данас изграђена. 
Поносна, поручује жртвама да 
смо наставили да живимо, да је 
Србија данас стабилна и сигурна 

земља за све њене људе, без обзира 
на нацију и народност. Данас је 
Србија уважена у региону, али и 
на глобалном нивоу. Мала, али 
довољно снажна да иде даље и 
да не носи мржњу у себи, али да 
никада не заборави и да никада 
не опрости. Зато сам поносан 
на Србију, а с њом и Република 
Српска и читав српски народ. 
Видели смо шта су нам урадили, 
али смо кренули даље. Остали 
смо достојанствен народ, наша 
слобода је најважнија ствар нашег 
идентитета, истиче Додик.

Анђелка Тошовић, сестра нај
млађе жртве НАТО агресије Бо
јане Тошовић и ћерка настра далог 

Божина Тошовића, на обе   ле  жа  
вању Дана сећања на на страдале у 
НАТО агресији у Про купљу, рекла 
је да време про лази, али да ране на 
души не зарастају.

– Данас је недеља, 24. март 2024. 
године. Прошло је 25 година од 

када су мог оца и моју сестру 
однеле птице и они су напустили 
овај свет, ја их нисам упознала, 
била сам у мајчиној утроби те 
тужне вечери, 11. априла 1999. 
године. Била је Велика субота, 
моја породица се спремала за наш 

велики празник Васкрс. Требао 
је бити њихов први заједнички 
празник, али нико није ни слутио 
да ће бити последњи и да ће сваког 
следећег бити кнедла у грлу моје 
мајке и сузе на њеном лицу. Тако 
је и сада, после 25 година, рекла је 
Анђелка и додала да се ни на кога 
не љути и никога не мрзи и не жели 
зло никоме, чак ни онима који су 
зло нанели њој и њеној земљи. 
Како каже, верује да се добротом 
рађа љубав и да је Бог једини 
судија. Анђелка се овом приликом 
захвалила председнику Републике 
Србије и руководству земље што 
не дозвољавају да избледи сећање 
на бол наших људи.                 Љ.М.

Д А Н  С Е Ћ А Њ А
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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20. марта 2024.

У Дому културе у Прокупљу 
одржана је трибина и комемо
ра тивни скуп поводом обеле
жавања 25годишњице од НАТО 
бомбардовања Савезне Републике 
Југославије.

Обележавању почетка једног 
од најтрагичнијих догађаја срп
ске скорашње историје који се 
догодио пре 25 година, у органи
зацији Топличког управног ок

ру га, присуствовали су члано
ви породица палих бораца, 
пред  ставници Града Прокупља 
и оп штина Топличког округа, 
про  фесор Дејан Антић са Филозо
фског факултета у Нишу, генерал
пуковник Владимир Лазаревић, 
ратни командант Приштинског 
корпуса, генерал потпуковник 
Милосав Симовић и бројни гра
ђани Топлице.

– Вечерас се налазимо у срцу 
јуначке Топлице која је натопљена 
вековном крвљу својих јунака, 
сво јих витезова, најчаснијих 
љу  ди, најхрабријих бораца и 
највећих родољуба. Почев од 
средњовековних витезова Топ
лице Милана и Косанчић Ива на, 
који су славно погинули бра нећи 
Косово, преко витезова Кара
ђорђеве звезде који су чинили 
нај славнији Топлички Гвоздени 
пук, до храбрих Топличана ко
ји су 1999. године положили 
животе за Србију, Топлица је 
увек недрила највеће јунаке. Зато 
смо се вечерас окупили да не за
бо ра вимо храброст, јунаштво и 
жртву најбољих од нас, рекао је 
начелник Топличког округа Зла
тан Миљковић, поздрављајући 
присутне у препуној сали Дома 
културе.

Подсећајући на 24. март 1999. 
године, први од 78 дана које 
Србија никада неће заборавити, 
Миљ ковић каже да је то најтуж
нији и најнесрећнији дан. Дан када 
је у Прокупљу пала прва жртва 
НАТО агресије, наш суграђанин 
Бобан Недељковић, а после тога 
још 62 наших браћа, очева, синова, 
комшија, пријатеља.

– Наши Топличани убијани су 
подло, мучки, не ретко уз најци
ничније образложење попут оног 

о неизбежној војној интервенцији. 
Да догађаје назовемо правим име
ном, и да кажемо истину нашој 
деци, догодила се агресија! Напад 
на суверену земљу, без преседана, 
без одлуке Уједињених нација, 
једном речју, догодио се преки 

суд. Те 1999. године покушали 
су да убију Србију, али убили су 
Међународно право. Двадесет 
пет година касније, Србија се 
усправила, Србија се опоравила 
а Међународно право још није. 

Оно је и данас мртво исто као 
и те 1999. године, када је без од
луке Савета безбедности 19 моћ
них земаља бомбардовало једну 
суверену и слободну земљу. Ср
бија је преживела, захваљујући 
својој војсци, полицији, свом 
на ро ду. Стојећи пркосно и хра
бро наспрам вишеструко јачег 
непријатеља, показали су да су 
ретки примери у историји човеча
нства, да су јунаци улазили у ле
генду за живота. За живота су 

морали да ставе муку читавог свог 
народа на своја плећа. Да забораве 
сопствене животе и неостварене 
жеље. Зато, стати овде у јуначкој 
Топлици, пред сликама наших 
Топличана који су животе дали за 
нашу слободу, више је од части, 

и вишеод обавезе. Топлица мора 
да буде поносна на сваког свог 
официра, на сваког војника, на 
сваког човека који је живео у њој 
те страшне 1999.године. Имамо 
разлога да питамо велике и моћне 

када ће злочин да признају. И 
док чекамо признање, на нама је 
да их подсећамо и да свакој но
вој генерацији причамо да су 
овде у Топлици живели див ју
на ци који су се храбро борили и 
умирали за земљу у којој ми сада 
живимо. Њихова жртва ни је била 
узалудна јер су својим де ли ма 
оставили трајни печат у исто
рији нашег народа. Вечерас, док 
стојимо овде, обавезујемо се да 
ћемо чувати успомену на њих и 

наставити да градимо будућност 
за коју су се они борили. Нека нам 
њихова храброст и пожртвовање 
буду водиља у нашим напорима 
да очувамо слободу, интегритет 
и дос тојанс тво,  поручио је 
Миљковић.

О прљавом рату који су поједи
ни центри моћи водили против 
нашег народа 90тих година 20. 
века и о агресији која је свој вр
ху нац доживела на пролеће 1999. 
године, након успешних анти
терористичких акција српске 
вој ске и полиције на територији 
Косова и Метохије, говорио је 
про фесор Дејан Антић.

– Неко ко није са ових простора, 
може се с правом питати, откуд 
то да су на самом крају 20. сто
лећа, у средишту Европе, на Ко
сову и Метохији, Срби водили 
борбу против тероризма? Отуда 
што су Срби једини народ на 
европском континенту који је на 
просторима своје националне, 
државне и духовне колевке, На 
Косову и Метохији, доживљавао 
и доживљава континуирани гено
цид, од 18. века до данашњих да
на. Ако се геноцид свуда у свету 
дефинише као злочин ради 
пот пуног уништења одређене 
етничке, расне или верске групе, 

У организациjи Топличког управног округа одржана трибина „25 година од НАТО агресиjе на СРJ“ 

Да се никада не заборави храброст и јунаштво 
најбољих од нас
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Na dnevnom redu sednice Sku -
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va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

онда се вишевековна политика 
Албанаца према Србима у на
шој јужној покрајини може ока
рактерисати као геноцидна, 
на  гла шава професор Антић, др
жавни секретар Министарства за 
запошљавање, рад, борачка и со
цијална питања.

Како истиче, онда када је руко
водство Републике Србије решило 
да се обрачуна са сепаратизмом, 
када су 1989. године усвојени 
амандмани на Устав СР Србије, 
то је произвело незадовољство 
ме ђу албанским екстремистима. 
Отмице, силовања, убиства Ср
ба, постали су свакодневница 
наору жаних албанских банди. 
Припадници МУПа Србије су 
током  1997. а нарочито 1998. 
године спровели шира антитеро
ристичка дејства на Косову и 
Ме тохији. Операција Рачак од 
јануара 1999. године ни по чему 
се не није разликовала од прет
хо дних акција МУПа. Циљ срп
ских безбедносних снага био је 
исти: неутралисати и уништити 
терористичке банде на поменутом 
подручју, како би се обезбедио 
мир за све грађане, и Србе и Ал
банце и како би се сачувао ус
тавни поредак земље.

– И као што су Маркале 1995. 
године искоришћене за бом
бар  довање Републике Српске и 
улазак НАТОа у рат про тив Срба 
у БиХ, тако је и случај „Рачак“ 
искоришћен за почетак бом
бар довања СР Југо славије 1999. 
године. Прве крста реће ракете пале 
су 24. марта у вечерњим сатима, 
овде у Проку пљу и Куршумлији, 
подсећа Ан тић.

Бесомучно бомбардовање тра 
јало је 78 дана. Страдало је 2500
4000 цивила. Начињена ма те
ријална штета од 100 милијарди 
америчких долара. Са својих век
овних огњишта протерано је 200 
хиљада Срба.

Како наглашава професор Ан
тић, великоалбански екстремизам 
је у експанзији, а геноцид над 
Косовскометохијским Србима, 
наочиглед целе међународне за
једнице, још увек траје.

Али, ако Међународна зајед
ница ћути, ако модерне и раз
вијене европске земље ћуте, ми 
смо дужни да проговоримо, што 

би велики Шантић рекао „О 
ранама свога рода“. О српском 
срадању на Косову и Метохији, 
о неправди која је чињена и која 
се данданас чини према нашем 
народу и држави. Јер, ако истину 
не сачувамо ми, и не пренесемо 
је будућим генерацијама Срба, 
неће је нико други сачувати. Уз 
сву бол коју у души носим за наш 

многострадали народ на светом 
Косову и Ме тохији,  срећан 
сам што овде у публици видим 
много људи, јер то је доказ да не 

заборављамо наше јунаке и нашу 
колевку, истиче Антић.

На трибини поводом 25. година 
од НАТО бомбардовања, говорио 
је генералпуковник у пензији 
Владимир Лазаревић, командант 
Приштинског корпуса, потом и 
Треће армије Војске Југославије 
крајем 20ог и почетком 21. века, 
легендарни војсковођа који је 

био на челу одбране Косова и 
Метохије, Србије и Југославије 
током агресије 19 најразвијенијих 
светских земаља 1999. године.

– И овог 24. марта поставићемо 
иста питања на која до данас нис
мо добили одговор. Зашто? Зашто 
јесу светски моћници кршећи 
сва међународна права и повеље 
напали један слободољубив и 
мирољубив народ, чинећи при
том најтеже злочине после Дру
гог светског рата. С посебним 
пијететом говорим о храбром срп
ском народу, о бројним херојима 
и припадницима легендарног 
Приштинског корпуса Треће 
(Нишке) армије Војске СР Југо
славије, који су дали животе за 
слободу наше земље. Март ће нас 
увек подсећати на беспоштедну 
одбрану од НАТО агресије 1999. 
године. Подсећаће нас и на све оно 
чији су белези јунаштва расути 
по читавом Космету, из којих и 
данас ничу косовски и српски 
црвени божури, од Проклетија и 
Јуничких планина, преко Кошара, 
Паштрика, Коритника и Горе, све 
до Дренице и Неродимља, казао је 
генерал Лазаревић.

У свом исцрпном излагању, 
не  кадашњи ратни командант 
При   штинског корпуса упознао 
је присутне са изведеним војним 
операцијама у борби против над
моћнијег непријатеља, али и са 
великим успесима српске војске и 
јунаштвом војника, полицајаца и 
цивила који су се борили против 
зла 1999. године. које нећемо 
никада заборавити.

У оквиру културноуметничког 
програма наступио је Хор цркве 
Свети Прокопије, под вођством 
диригентице Сање Стојковић Ан
товић, који је отпевао химну Ре
публике Србије и косовску пес му 
„Мома“. Рецитаторскодрамски 
текст казивали су најмлађи чла
но ви уметничке секције Дома ку
лтуре. Песму „Вила са Кошара” 
извела је Маја Булатовић, студент 
Музичке академије у Београду, уз 
пратњу чланова оркестра Емилије 
Радовић, Срахиње Пешића и 
Ивана Стојановића.               Љ.М.

Д А Н  С Е Ћ А Њ А

15. фебруара 2024.

Полагањем венаца на споме
ник јунацима ,,Гвозденог пука” у 
Про   купљу, обележен је Дан др
жавности Републике Србије.

На споменик који је подигнут 
2018. године у Прокупљу, на месту 

одакле су ови јунаци 7. октобра 
1912. године, кренули у Први бал
кански рат, венце су положили 
пред ставници Војске Србије и 
Гра да Прокупља.

Дан државности Србије је др
жавни празник Србије, који је 
установљен у спомен на дан, ка

да је на збору у Орашцу 1804. 
го  дине, подигнут Први српски 
устанак против Турака. Такође 
се прославља као Дан уставности 
Србије, у спомен на дан, када 
је у Крагујевцу 1835. године, 
усвојен и заклетвом потврђен 
први модерни Устав Кнежевине 

Србије – Сретењски устав. Овај 
датум је један од најзначајнијих 
датума у политичком, културном 
и историјском календару Србије.

Л.С.

Обележен Дан државности Републике Срби¼е у Прокупšу 

Најзначајнији датум у историјском календару  
Србије
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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Полагаœе венаца на споменик страдалима у ратовима од 1990. до 1999. године 

У Прокупљу обележено 25 година од НАТО 
агресије

24. марта 2024.

Уз државне и војне почасти, 
полагањем венаца на спомен 
обележје страдалима у ратовима 
1990. до 1999. године у центру 
града у Прокупљу је обележена 25. 
годишњица НАТО бомбардовања 
СР Југославије. 

Венце и цвеће положиле су 
делегације Војске Србије, Поли
ције, Топличког управног округа, 
Града Прокупља, удружења и 
борачких организација и родбина 
погинулих, а присуствовао је и 
командант Треће бригаде Коп
нене војске Србије пуковник 
Дра  ган Антић, као и председник 
Скуп штине града Дејан Лазић са 
са радницима и чланови Градског 
већа.

– Прошло је четврт века од када 
су српски јунаци последњи пут 
у 20. веку стали у строј да бране 
своје име и отаџбину. И није би
ло први пут да Србија показује 
велику храброст пред много над
моћнијим непријатељем, рекао је 
обраћајући се присутнима пред 
спомеником палим родољубима 
градоначелник Прокупља Миро
слав Антовић.

– Знам да родитељима, сино
вима и кћерима, браћи и сестрама 
погинулих, сваки дан, на овај да
тум већ 25 година почиње исто, 
сећањима, на осмехе, очи и име
на њихових страдалих и да је то 
за њих немерљива бол и не надо
кнадив губитак. Овом при ликом 
вам се захваљујем у име свих нас 
за вашу велику жртву, јер сте своје 
најбоље дали својој земљи и њеној 
будућности, рекао је Антовић 
нагласивши да родитељи могу 
бити поносни на то како су своју 

децу научили, да буду храбри и 
пожртвовани и да на први позив 
стану у војнички строј за одбрану 
домовине.

Такође је истакао, да је свако 
од име на уписаних на споменику 
српски завет, храброст и нови от
куцај срца. Они су наш путоказ, 

да знамо где идемо и шта чинимо 
али и да памтимо да је сваки од 
тих живота одузео непријатељски 
метак или гелер, подвукао је 
Антовић.

Он је подсетио на дане бомбар
довања Топлице када су уз стра
шан звук НАТО авиони про је
к тили рушили куће, мостове, 
пу теве, уништавајући мукотрпан 
труд и рад наших предака, сејући 
смрт непрекидно 78 дана. Такође 
је рекао да су на данашњи дан у 20 
сати на прокупачку касарну пали 
први НАТО пројектили и пала 
прва жртва агресије 19 светских 
земаља на једну малу Србију.

– Данас након две и по деце
није надам се да идемо добрим 
путем и да будућност овог града 
стварамо на добар начин јер нам 

се градом ори смех школараца 
и плач новорођенчади и по
но симо се нашим студентима, 
младим лекарима, инжењерима и 
радницама за фабричким маши
нама, рекао је градоначелник Ан
то вић и нагласио да морамо да 
наставити да градимо мостове 
који нас спајају јер то дугујемо 
онима који су за наше боље сутра 
жртвовали своје животе. 

Пред спомеником погинулима 
у НАТО агресији парастос је слу
жило свештенство цркве Свети 
Прокопије.

У уметничком делу програма 
учествовали су црквени хор „Све
ти Прокопије“ под управом Сање 
СтојковићАнтовић. Говорени 
су стихови Иване Стругар ћерке 
погинулог полицајца Миленка 
Стругара, а у програму су уче ство
вали и чланови културне секције 
прокупачког Дома културе.

М.М.
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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26. фебруара 2024.

У Прокупљу је, уз највеће др
жавне и војне почасти, обележена 
107. годишњица Топличког уста
нка. Тим поводом је у центру града 
одржана свечана церемонија, а на 
споменик Топличанима, палим у 
Првом светском рату, положени су 
венци захвалности и поштовања.

Венце су положиле делега
ције Министарства за рад запо
шљавање, борачка и социјална 
питања, делегације Војске Срби
је, представници Министарства 
од бране, Министарства унутра
шњих послова, Топличког управ
ног округа, представници Града 
Прокупља, као и бројна борачка 
удружења и организације.

Пре почетка званичног дела 
церемоније, пред спомеником То
пличким јунацима свештенство 
цркве Свети Прокупије, служило 
је парастос за све погинуле вој
нике и страдале у устанку.

– Са највећом чашћу и нада хну
ћем што смо потомци јуна ка, да
нас обележавамо 107. годи шњицу 
Топличког устанка. Тада, данас и 
у свим временима овај устанички 
јуриш, у оквирима јунаштва и сло
бодољубља, пред ставља један од 
највећих подвига у историји људ
ског рода. Он је исказао сву жељу 
и снагу јед ног бројчано малог 
народа, да сло бодно и достојан
ствено живи, и то у времену кад 
је готово цео свет био окован рат
ном тамом. Као плод тог јунаштва 
и жртве у свим нашим борбама за 
правду против завојевача, родила 
се данашња слободна Србија, ре
као је градоначелник Прокупља 
Ми ро слав Антовић.

Он је истакао да је 1917. године, 
у окупираној Србији, почео први 
и једини народни оружани уста
нак у поробљеној Европи.

– Топлички народ није могао 
да трпи незапамћени терор, пља
чку, паљење и уништавање сео
ских насеља, и затирање српске 
културе и традиције. Почетак 
при силне регрутације српских 
си нова у окупаторске јединице, 
који су требали да крену на сво је 
најрођеније је оно што је уста нике 
подигло на оружје. Око устанич
ке идеје окупили су се, муш карци, 
жене, и деца. Није би ло изговора 
кад се брани српско име. И у овом 
устанку су наши преци умира
ли да вечно живе. Ни те 1917, се 
није бранила само Топлица, већ 
и Србија. Све наше битке су ван
временске, за част и слободу, за 
будућност за оно што остаје и што 
нема земаљску цену. Наше битке 
су данас другачије. Ми треба да 

победимо у борби, да нам школе 
и болнице буду савремено опре
мљене, да градимо нове путеве и 
фабрике. Циљ ка коме стремимо 
је да нам се рађа више деце и да 

њима обезбедимо бољи живот, у 
миру и напредку. Данас наше по
беде треба да буду нови животи, 
животи наше деце, која ће кора
чати путевима који их повезују са 
светом, додао је Антовић.

Нагласио је да уколико поштује
мо и не заборављамо своју про
шлост, уз знање, марљив рад и 
велико залагање на свим пољима, 
можемо се надати и градити бољу 
будућност.

– За нове борбе и победе Проку
пље и Топлица имају свесрдну 
помоћ председника Србије Але
ксандра Вучића, који се овде са 
нама, на стогодишњицу од из
бијања Топличког устанка, по
клонио сенима наших устаника. 
За своју визију о граду, који је 
боље место за живот свих својих 
суграђана, имамо подршку и Вла
де Републике Србије. Са светлим 
заветом према прецима и погле
дом у будућност овде поносно сто
јимо, јер имамо оба везу, пре свега 
према према потомцима, да Про
купље и цела Топлица, корачају 
напред у нове победе. Нека је веч
на слава и част јунацима Топлич
ког устанка, али и свим јунацима 
палим за слободу, закључио је гра
доначелник Про купља Мирослав 
Антовић на це ремонији поводом 
обележавања Топличког устанка 
у Прокупљу.

Државни секретар Министар
ства за рад, запошљавање, борачка 
и социјална питања проф. др Де
јан Антић, у име Владе Републике 
Србије и Одбора за неговање тра
диција ослободилачких ратова 
Србије, предводио је у Прокупљу 
државну церемонију обележавања 

107. годишњице од подизања Топ
личког устанка.

– У име највећег окупационог 
мрака на европском тлу, које је 
грцало под чизмом германског 

империјализма и његових савез
ни ка, мали српски народ се усу дио 
да упали бакљу слободе и подигне 
оружану побуну на соп ственом 
прагу, похараном и поробљеном. 
Не желећи да трпи масовне ли
квидације својих сународника, 
пљачку, насиље и покушаје асими
лације, које су чиниле окупационе 
власти, оног часа када је најавље
на насилна мо билизација српских 
младића за бугарску војску, југ Ср
бије се подигао на оружје и на да
нашњи дан 1917. године, започео 
Топ личкојабланички устанак, је
ди ни организовани устанак у по
робљеној Европи, рекао је Антић.

Према његовим речима, срп ски 
су устаници за кратко време осло
бодили простор између Јас трепца, 
Копаоника, Радан пла нине, Кука
вице и Јужне Мораве, где су обра
зовали устаничку др жаву.

– Ипак, због бројчане надмоћи 
окупаторских снага, недостатка 

наоружања и командног кадра, 
Топлички устанак је кроз месец 
дана, угушен у крви. Гушећи уста
ничка дејства, бугарски оку патор 
је на овим просторима, за само 
неколико месеци, свирепо побио 
20.000 људи. Међу ликвидиранима 
је највише било жена, деце и ста
раца, навео је Антић.

Државни секретар је, на церемо
нији обележавања годишњице 
Топличког устанка у Прокупљу, 
подвукао да немамо права да за
бора вимо херојску борбу и жр тву 
наших предака, као ни слободу, 
коју су нам преци остави ли.

– Свакоме, па и нашим нека
да шњим непријатељима, треба 
пружити руку сарадње и при
јатељства, јер је то јеванђељска 
вр лина. Само смо дужни, да ради 
наших потомака памтимо своју 
историју, како нам се страдања у 
Топлици, Сурдулици или Пу стој 
Реци, више никада не би понови
ла. Слобода је била и остала нају
звишенија вредност српског наро
да. Уверен да ћемо и данас, свесни 
своје херојске и многострадалне 
прошлости, успети да је сачувамо, 
бранећи суверенитет, политичку 
неза висност и територијалну це
ло  витост државе Србије. Са мо 
је слободна и независна Ср   бија 
гарант опстанка нашег н а рода, 
националне културе и идентите
та, закључио је државни секретар 
Министарства за рад, запошљава
ње, борачка и соци јална питања 
Дејан Антић, на обе  лежавању 107. 
годишњице од из бијања Топлич
ког устанка.

У програму обележавања овог 
значајног историјског датума, 
учествовао је хор цркве „Светог 
Прокопија“, и чланови Књижевне 
омладине Прокупље, Катарина 
Крстић, Вукашин Лекић и Павле 
Ранђеловић, казујући стихове 
„Пркосне песме“ Добрице Ерића.

Л.С.

Уз државне и воjне почасти у Прокупšу обележена 107. годишœица Топличког устанка 

Дубоко поштовање и захвалност прецима
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

А К Т У Е Л Н О

13. марта 2024.  

Скупштина града Прокупља 
одржала је четврту по реду седни
цу у новом сазиву, на којој су раз
матрани многи предлози, усвојене 
одлуке и донета решења у циљу 
још бољег функционисања града.

Једна од најважнијих одлука 
које је Скупштина данас усвојила 
је Одлука о измени Одлуке о бу
џету за 2024. годину, којим укуп
на предвиђена средства износе 
2.066.773.457 динара. Овој одлуци 
претходила је јавна расправа која 
је одржана од 1. до 4. марта 2024. 
године, што је била могућност да 
своје иницијативе, предлоге и су
гестије изнесу сви заинтересовани 
грађани.

У наставку седнице разматран 
је Предлог Одлуке о ангажовању 
ревизора за обављање екстерне 
ревизије завршног рачуна буџета 
града Прокупља за 2023. годину, 
на основу које ће бити ангажова
но стручно лице за ревизију буџе
та за које је сагласност добијена 
од стране Државне ревизорске 
институције.

Предлог Одлуке о приступању 
отуђења неизграђеног грађевин
ског земљишта у јавној својини 
града Прокупља, непосредном 
погодбом, добио је сагласност од
борника Скупштине, као и Одлука 
о отуђењу неизграђеног грађевин
ског земљишта путем јавног над
метања.

Једна такође важна одлука на
шла се на дневном реду данашње 
седнице, а реч је о Одлуци доно
шења Локалног плана управља

ња отпадом града Прокупља за 
период 20242034. година. Све 
јединице локалне самоуправе су 
у обавези да имају овај план, који 
је у складу са регионалним и ре
публичким планом управљања 
отпадом. Како је истакао градо
начелник Прокупља Мирослав 
Антовић, Министарство за за
штиту животне средине дало је 
сагласност на израђени пројекат, 
очекују се средства надлежног 
министарства за његову реализа
цију, што значи да ће овај велики 
проблем бити решен у будућем 
периоду.

Још један важан документ до
био је сагласност одборника, а то 
је План развоја града Прокупља за 
период од 2024. до 2030. године. 
Циљ израде овог плана је дефи
нисање визије развоја града, одре
ђивање потенцијалних предности, 

развојних праваца, заснованих на 
унапређењу квалитета живота 
грађана и подстицању убрзаног 
економског развоја.

Усвојено је решење о образо
вању Градског штаба за ванредне 
ситуације Града Прокупља, а на 
предлог градоначелника Миро
слава Антовића, који је и коман
дант штаба, именовано је 23 члана 
из различитих служби и сектора.

Кадровски планови устано
ва културе, Историјског архива, 
Народне библиотеке, Култур
нообразовног центра, Народног 
музеја и Дома културе, разматра
ни су и усвојени, а према изве
штајима известилаца, донети су у 
складу са финансијским планови
ма и ниједан од њих није претрпео 
никакву измену. То значи да нијед
на наведена установа не планира 
нова запошљавања.

Са радом школа и предшколске 
установе и припремљености за 
2023/2024. годину, одборнике је 
упознао руководилац Одељења за 
друштвене делатности Миладин 
Милосављевић, који је истакао 
да је охрабрујућа чињеница да ће 
нову школску годину уписати око 
400 ђака првака, што је позитиван 
тренд обзиром да су миграције 
становника евидентне на нашем 
подручју. Такође истиче податак 
да је забележен велики број ђака 
носиоца Вукове дипломе и добит
ника разних награда и признања, 
што је такође добра вест јер су 
ђаци и омладина носиоци будућег 
развоја нашег града.

У наставку данашњег заседа
ња Скупштине града Прокупља, 
донета су решења о именовању 
чланова надзорних и управних од
бора јавних предузећа и установа, 
као и школских одбора. Оснивана 
је и Комисија за развој, привреду 
и буџет Скупштине града Про
купља, као и Комисија за јавне 
службе, Комисија за прописе, Ко
мисија за представке и жалбе, Ко
мисија за развој пољопривреде и 
села и Комисија за спорт, физичку 
културу и рекреацију Скупштине 
града Прокупља.

На седници је донето решење 
о престанку мандата члана Град
ског већа Симона Симоновића, а 
за новог члана Градског већа, на 
предглог градоначелника града 
Прокупља, тајним гласањем име
нован је Предраг Тасић, одборник 
у Скупштини града Прокупља.

Љ.М.

8. марта 2024.  

Градоначелник Прокупља Ми
рослав Антовић, започео је прак
су пријема грађана сваког четврт
ка у Свечаној сали Градске куће у 
периоду од 10 до 13 часова, како 
би чуо њихове иницијативе, пре
длоге, упознао се са проблемима 
са којима се суочавају и заједно 
са својим сарадницима пронашао 
начин за брже и ефикасније реша
вање тих проблема.

Грађани који су поднели захтев 
за пријем код градоначелника 
Прокупља Мирослава Антовића, 
имали су прилику да са њим раз
говарају о разним темама, изнесу 
своје проблеме, предлоге и суге
стије и затраже помоћ локалне 
самоуправе.

– Са циљем да град што боље 

функционише и да сви грађани 
буду задовољни условима живота 
у Прокупљу, започели смо прак

су пријема грађана. Желимо да у 
будућности са својим грађанима 
сарађујемо још ближе и интен

зивније, да радимо на решавању 
њихових проблема и помажемо из 
области инфраструктуре, спорта, 
културе, пољопривреде, социјале 
и свих других области. Јер само 
заједничким снагама можемо до
датно унапредити односе и поди
ћи их на виши ниво за добробит 
свих грађана Прокупља. Циљ је да 
сви заједно уложимо напор и на
ђемо најбоље решење, зато су ту и 
моји сарадници, чланови Градског 
већа и кабинета, казао је Антовић.

За пријем код градоначелника, 
заинтересовани грађани могу да 
се пријаве сваког дана од 7 до 15 
часова на телефон 027/321071, 
лично у кабинету или путем меј
ла kabinet@prokuplje.org.rs. Након 
пријављивања, грађани ће бити 
обавештени о термину пријема.                                  

Љ.М.

Одржана четврта седница Скупштине града Прокупšа

Сарадœа гра�ана и локалне самоуправе

Усвојен ребаланс буџета

Градоначелник на састанку са грађанима
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

А К Т У Е Л Н О

25. марта 2024. 

Министарка заштите животне 
средине Ирена Вујовић је прили
ком боравка у Прокупљу, обишла 
несанитарну депонију, највећи еко
лошки проблем грађана, који ће, 
како је истакла ускоро бити решен.

Она је заједно са градоначелни
ком Прокупља Мирославом Анто
вићем и представницима локалне 
самоуправе обишла терен и увери
ла се у каквом је стању површина 
од око 11 хектара, на којој се деце
нијама неправилно одлаже отпад.

– Министарство заштите жи
вотне средине издвојиће средства 
за решавање једног од највећег 
проблема Града Прокупља, сана

цију несанитарне депоније која 
се налази близу града. Депонија 
ће бити санирана, а на овом про
стору биће зелена оаза, обећала је 
министарка Вујовић.

Градоначелник Прокупља Ми
росла Антовић је приликом дола
ска на функцију, у свом експозеу 
истакао да је решавање проблема 
депоније „Дунек“ један од прио
ритета градске власти. Тада је на
гласио да је Град Прокупље добио 
сагласност Министарства заштите 
животне средине на пројекат са
нације и ремедијације депоније и 
да ће локална самоуправа, према 
планираној динамици у потпуно
сти спровести пројектнотехнич
ка решења да се депонија конач

но очисти, како би овај део града 
добио нови сјај, новоформирани 

комплекс који ће бити огледало 
нашег града.                           Љ.М.

15. марта 2024. 

Градоначелник Прокупља Ми
рослав Антовић обишао је са са
радницима села Клисурицу и Џи
гољ, у којима су завршени радови 
на асфалтирању путева.

У Клисурици су асфалтирана 
два путна правца у дужини од по 
225 метара, од којих један води ка 
сеоском гробљу и повезује село са 
Општином Мерошина, док други 
крак пролази кроз центар села где 
је и настањен највећи број мешта
на, док је у Џигољу асфалтирана 
улица у дужини од 250 метара.

Руководство Града Прокупља 
дочекали су житељи оба села, који 

су изразили захвалност за испу
њено обећање, јер, како кажу, по 
први пут је асфалт стигао до њи
хових кућа. Посебно су задовољни 
што ће деца лакше прелазити пут 
од куће до школе, а како истичу, и 
вожња бицикла им је сада лакша 
и безбеднија.

– Захвални смо локалној само
управи што је урадила оно што 
је и обећала. До сада смо морали 
да носимо резервну обућу, деца су 
до школе газила по блату и води. 
Сада ће бити лакше и безбедније 
кретање и возила и пешака, све 
је много лакше и лепше, казао је 
председник месне заједнице Кли
сурица Драган Мирковић.     Љ.М.

28. марта 2024.

Град Прокупље је у сарадњи са 
предузећем Porr Werner & Weber 
Прокупље и ЈКП „Водовод“, започео 
велику акцију чишћења дивљих де
понија на сеоском подручју. Данас је 
санирана депонија у Горњој Коњуши, 
а у наредном периоду биће очишћена 
сва сметлишта на сеоском подручју. 

Градоначелник Прокупља Миро
слав Антовић обишао је са сарад
ницима село Горња Коњуша одакле 
је и почела велика акција уклањања 
дивљих депонија.

– Циљ нам је да обезбедимо квали
тетније животне услове и здраву жи
вотну средину свим нашим грађани
ма, казао је Антовић и додао да је ово 
само једна у низу акција које ће бити 
спроведене у наредном периоду и да 
ће све дивље депоније бити уклоњене. 

Како истиче, у разговору са ди
ректором PWW Прокупље, Слави
шом Станковићем, договорено је 

да сва прокупачка села током маја 
месеца буду укључена у систем од
ношења смећа, каже градоначелник 
Прокупља и наглашава да ће на тај 
начин трајно бити решен проблем. 

Директор PWW Прокупље Сла
виша Станковић додао је да ће чи
шћење дивљих депонија бити наста
вљено на широј територији града 
Прокупља, као и да ће ово предузе
ће у наредном периоду проширити 
своје услуге сакупљања и одвожења 
смећа на сеоском подручју, што ће 
за становнике села обезбедити боље 
и квалитетније услове живота. Са
мим тим ће нам бити чистије реке 
и потоци, чиме ћемо унапредити и 
сачувати здраву животну средину, 
нагласио је Станковић. 

Један од житеља Горње Коњуше, 
Никола Лекић је изразио захвал
ност локалној самоуправи што им 
је изашла у сусрет и одговорила на 
њихову иницијативу да се уклони 
депонија која је поред самог пута. 

Организовали смо акцију саку
пљања отпада на једно место, тако 
да смо омогућили да се брже и јед
ноставније, уз сву потребну механи
зацију, сакупи у возило за одвожење 
смећа. Тако смо решили један вели
ки проблем, овде више нема смећа, 

а на том месту ћемо поставити табле 
са упозорењем да се ђубре не баца 
свуда. Надамо се, како нам је обе
ћано, да ће бити постављени кон
тејнери за одлагање смећа, казао је 
Лекић. 

Љ.М. 

Министарка заштите животне средине Ирена Ву¼ови� обишла градску депони¼у

Град Прокупšе улаже у путну инфраструктуру

Почела акци¼а уклаœаœа дивšих депони¼а по селима

Решавање вишедеценијског проблема уз подршку 
министарства

Асфалтирани путеви у Клисурици и Џигољу

Санирана депонија у Горњој Коњуши
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va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh
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Одељење Ортопедије обележило 
је 50 година рада у оквиру Опште 
болнице „Др Алекса Савић“ у 
Прокупљу. Прослава јубилеја 
упри личена је у просторијама 
Управе прокупачке болнице, пре
зен тацијом историјата Орто пе дије 
и рада овог одсека.

Присутне је поздравио профе
сор др Иван Мицић, директор 
Ортопедске клинике УКЦ Ниш 
који је истакао да је Ортопедија у 
Нишу пре две године прославила 
исти јубилеј, што годори о томе 
да је седамдесетих година дошло 
до изузетног развоја ортопедије 
и квалитетнијих услова лечења 
пацијената у нашем региону.

– Желим да истакнем изузетну 
сарадњу са Одељењем ортопедије 
у Прокупљу, као и са другим орто
педским одељењима у југоисточној 
Србији, коју остварујемо са циљем 
размене знања и искустава и 
унапређења лечења пацијената, 
казао је др Мицић и подсетио 
да је ове године у Прокупљу на 
Академији струковних студија 
отворен Одсек за медицинске 
струковне студије. Нагласио је да 
ће високообразовни кадар који ће 
проистећи из те високошколске 
установе унапредити рад орто
педије, не само у топличком крају, 
већ и у целој земљи.

О историјату и развоју Орто
педије у Прокупљу говорили су 
др Владислав Вукотић и др Иван 

Ђорђевић, начелник Одељења. 
Како истичу, прокупачка Орто
педија почела је са именом др 
Јована Милића, 1973. године, 
великог учитеља, који је радио 
дан и ноћ, у условима који су у то 
време били изузетно тешки.

Начелник Ортопедије др Иван 
Ђорђевић је рекао да је јубилеј 
веома важан дан за све запослене 
на овом одељењу, где ради пет 
лекара, тројица специјалиста 
и два специјализанта, као и 18 
медицинских техничара. Ка ко 
додаје, пресељење у нови Здра
встевни центар омогућиће ефи
каснији рад, боље услове за рад 
запослених и лечење па цијената.

Свечаности поводом обеле
жавања јубилеја, поред запо

сле  них на овом одељењу и 
бив    ших радника, пензионера, 
при  суствовао је и градоначелник 
Прокупља Мирослав Антовић, 
проф. др Драган Милић, кар
ди охирург, који је изразио за
довољство што Ортопедија, чији 
је оснивач његов отац, др Јован 
Милић, прославља важан датум. 
Како каже, спреман је да увек 
помогне својим Топличанима, у 
пружању подршке лекарима у 
раду, тако и пружању здра в
стве них услуга. Изразио је за
до вољство што се у Прокупљу 
гради савремени Здравствени 
центар који ће омогућити развој 
здравства не само топличког краја 
већ и целе Србије.

Љ.М

3. фебруара 2024.

У згради Управе града Про
купља свечано су уручене борачке 
легитимације онима који су стекли 
то право као борци у јединицама 
српске војске, као припадници 
редовног или резервног састава 
током последњег рата на тлу 
бивше Југославије од 1990. до 
1999. године. 

Борачке легитимације прими
ло је 196 некадашњих бораца, а 
уручио их је у име Николе Се ла 
ковића, министра за рад, запо
шљавање, борачка и соција лна 
питања, Дејан Антић државни 
секретар задужен за борачко
инвалидску заштиту.

Он је обраћајући се при
сут   нима, међу којима су били 
народни посланик др Дарко 
Лакетић, председник Скупштине 
града Прокупља Дејан Лазић, 
председник Привременог орга
на града Прокупља Милан Аран
ђеловић са сарадницима, рекао да 
има велику част и задовољство да 
поздрави присутне у име министра 
Селаковића и да уручи прве бо
рачке легитимације хра брим бор
цима из јуначке Топлице.

Такође је истакао да је Топлица 
вековима доказивала оданост 
српској држави. Кад год је срп
ском народу било тешко, па и у 
19. веку када се ослободио турског 
ропства и досањао вишевековни 
сан о самосталној српској држави, 
и током Балканских ратова и то
ком Великог рата и за време Дру
гог светског рата, људи из ових 
крајева увек су били први на бра
нику отаџбине.

– Ви сте поштовани борци по
казали да сте достојни по том ци 
својих предака. То сте доказали 

деведесетих година када је било 
најтеже, када је српски народ 
поново био угрожен. Не оклевајући 
ни једног тренутка обукли сте 
униформу, узели пушку и кренули 
да браните срп ске земље и српски 
род, рекао је Антић.

– И ето чекали сте толико дуго 
да се држава сети да постојите, да 
сте се борили за слободу и српски 
народ. Због тога сам дошао овде. Да 
вам упутим извињење што вас се 
држава није раније сетила. А није 
ни могла да се сети раније зато 
што су од 2000. до 2012. године на 
челу Србије били дезертери, ратни 
лиферанти, они који су се, док 
сте се ви борили и гинули, крили 
по буџацима. Сада је дошло неко 
друго време, Србија економски 
јача, постаје економски снажнија. 
Стабилна Србија сада може да 
посвети пуну пажњу ратним вој
ним инвалидима, по ро дицама па
лих бораца, и вама нека дашњим 
борцима, нагласио је Антић.

Он је навео да су на основу За
кона о правима бораца који је 
усвојен 2020. године у Народној 
Скупштини Републике Србије, на 
предлог председника Републике 
Србије Александра Вучића, а 
који је почео да се примењује од 
1. јануара 2021. године, ратни 
војни инвалиди и породице палих 
бораца сагледани максимално.

– Никада у историји се на та кав 
начин није водила брига о ратним 
војним инвалидима и о породицама 
палих бораца, како то чини ова 
садашња Србија. Ратни војни 
инвалид прве ка тегорије данас 
добија 360.000 динара месечно, а 
мајке и очеви палих бораца месечно 
добијају по 100.000 динара. Тога 
никад у историји српске државе 
није било. Ми знамо да им тај новац 
не може вратити најмилије, али се 
садашња држава Србија по трудила 
да им бар омогући при стојан 
живот, подвукао је Дејан Антић 
нагласивши да је то први корак у 

решавању бо рач ких проблема, и 
да борачка легитинмација осим 
тога што до казује да је њен носилац 
српски ратни ветеран, пружа и 
одређене погодности у коришће њу 
услуга у малопродајним објектима, 
осигуравајућим кућама, банкама и 
другим фирмама које су потписале 
уговор са Министарством за рад, 
запошљавање, борачка и со цијална 
питања.

– Подизање борачке легити
мације је први корак који чините 
у поступку добијања највећег 
признања државе Србије за оно 
сто сте учинили за српски народ, 
за отаџбину, а то је Борачка спо
меница. Као што многи од вас 
у својим кућама и данас чувају 
,,Албанску споменицу”, ускоро 
ће и ваша деца и унуци моћи да 
чувају вашу „Борачку споменицу“ 
коју ће министар Селаковић у 
име државе Србије као највећу 
захвалност, вама уручити у на
редном периоду, казао је Антић.

Он је још једном честитао 
до  битницима борачких леги
тимација и замолио их да пренесу 
свим онима који се до сада нису 
регистровали, да то што пре учине.

– Данас када се врши велики 
притисак на српски народ и др
жавно руководство најважније је 
неговати патриотски дух и слогу 
јер је слога једини гарант опстанка 
српског народа и овде у Топлици, и 
у читавој Србији, на нашем светом 
Косову и Метохији, и у Републици 
Српској и свуда где живи српски 
народ, закључио је државни се
кретар у Министарству за рад 
запошљавање и борачка питања 
Републике Србије, Дејан Антић.

М.М.

У Општо¼ болници „Др Алекса Сави�“ обележен ¼убиле¼

У Прокупšу свечано уручене борачке легитимаци¼е

Ортопедија прославила 50 година рада

Легитимације добило 196 некадашњих бораца
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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К У Л Т У Р А

14. фебруара 2024.

Поводом Дана државности 
Ре публике Србије, који се про
славља на Сретење 15. фебру
ара, у Народном музеју Топлице 
отворена је изложба ,,Ратници 
Гвозденог пука”, аутора музејског 
саветника, историчара Дарка Жа
рића. Великом броју посе тилаца, 
међу којима је било и пред став
ника Цркве, школа, установа 
кул туре и локалне самоуправе, 
најпре се обратио градоначелник 
Прокупља Мирослав Антовић, 
а потом и директорка Народног 
музеја Топлице Љиљана Красић.

Изложбу је отворио министар 
информисања и телекомуникација 
Михаило Јовановић.

– Припала ми је част да вас поз
дравим у име Владе Републике 
Србије и у своје лично име и свим 
нашим грађанима Прокупља, 
гра да потомака чувених ратника 
Гвозденог пука честитам пред
стојећи празник, Дан државности 
15. фебруар, који је најбитнији 
датум у политичком, културном 
и богатом историјском календару 
Србије. Ово је дан великих срп
ских победа, српских јунака. На 
овај дан пре 220. година у Орашцу 
је подигнут Први српски устанак, 
а с’обзиром на то да је слобода 
једно од основних људских пра
ва и претпоставка за живот сва
ког човека, многи народи су, 
укљу чујући и српски током дуге 
историје, морали да плате високу 
цену да би до ње дошли, рекао је 
на самом почетку свог излагања 
министар Јовановић.

Он је навео да је сурова и тешка 
борба вођена за српско небо, сваки 
педаљ српске земље, а да се та цена 
мери трагичним страдањима, ма
те ријалним разарањима и вели ким 
људским жртвама, које наш народ 
поднео.

– Петнаестог фебруара пре 
189. година, 1835. у Крагујевцу 
је издат и заклетвом потврђен 

Први устав Књажевства Србије 
,,Сре тењски устав”. Србија је 
тада, у уставно правном смислу 
започела свој нимало лак пут 
градње модерне државности, који 
је до данашњег дана остао препун 
различитих изазова, неправди и 
крајње неповољних околности 
по нас. Јуначки српски народ је 
више пута показао, да упркос 
свим дволичним принципима и 
двоструким аршинима, којима 
је често био изложен, слобода и 
држава остају вредности за које 
се увек борио и које му нико не 
може одузети. Зато ова два по
стулата и данас доминирају међу 
Србима, на којој год страни света 
били, јер су дубоко урезани у 
наше национално, политичко и 
кул турно биће. Постали су део 
српског националног идентитета 
и управо зато никада не смемо да 
заборавимо огромне жртве, које 
су наши преци поднели за слободу 
свог народа и државе, истакао је 
министар.

Према његовим речима и тада 
као и данас, након неколико ве
кова, не постоји ништа више 
свето, узвишеније и важније од 
чувања своје државе и слободе за 
читав српски народ.

– Зато је Србија и сада када је 
изложена новим историјским иза
зо вима и различитим утицајима 
са разних страна и даље јака, је
ди нствена и истрајна у томе да 
настави да се економски развија, 
вођена мудром, самосталном, не
за висном и праведном полити
ком председника Републике Ср
бије Александра Вучића. Тако 
трасиран пут, у наслеђе су нам 
оставили Карађорђе, Милош 
Ве лики, обавезујући нас да и у 
нај тежим тренуцима останемо 
храбри и јединствени. Ових дана 
се широм Србије обележава дан 
државности, а град Прокупље га 
обележава свечаним отварањем 
изложбе ,,Ратници Гвозденог пука” 
са биографијама, предметима, 

фотографијама и документима о 
њима. Овај пук су чинили моб
илисани војни обвезници из 
Прокупља, Блаца, Куршумлије, 
Бојника, Лебана, Дољевца, Меро
шине, Медвеђе и данашњег Гаџи
ног Хана, подсетио је министар 
Јовановић.

Он је подвукао да Гвоздени 
пук заузима важно место у срп
ској историји, јер је 1912. го ди
не, када је српска војска пред
вођена ратницима овог пука 
осло бдила српски народ на Ко
сову и Метохији и Македонији 
од вишевековног ропства под 
Турцима, тиме завршила борбу 
српских устаника за слободу 
српског народа од Турака, која је 
започета Првим српским устанком 
1804. године, управо на Сретење.

– Овом изложбом у Народном 
музеју Топлице, још једном смо 
показали да Србија не заборавља 
жртве, које су поднели наши 
јунаци у борби за слободу своје 
отаџбине. Указујемо им дубоко 
поштовање и чувамо од заборава 
њихова јуначка дела, преданост, 
јунаштво и посвећеност, којима 
су осветлили странице историје 
и постали надахнуће свима нама. 

Кроз личне приче и сведочанства, 
ова изложба подсећа на величину 
људског духа и снаге, који се 
могу пронаћи у најтежим вре ме
нима. Да се не понови и да се не 
заборави, живео слободарски 
дух српског народа, срећан вам 
Дан државности и национални 
празник Сретење, закључио је 
ми нистар информисања и теле
комуникација у Влади Републике 
Србије Михаило Јовановић, на 
отварању изложбе ,,Ратници Гво
з деног пука” у Прокупљу, пос
већеној Дану државности Ре пу
блике Србије.

Да подсетимо, јунаци Другог 
пешадијског пука ,,Књаз Михаило”, 
били су најодликованији припа
дници српског пука. У част овим 
јунацима, у делу зграде данашње 
Железничке станице у Прокупљу, 
почетком 2021. године отворена 
је Спомен соба „Гвоздени пук у 
ослободилачким ратовима 1912
1918”. Она је саставни део Спо
мен парка, који је 2018. године 
подигнут на месту одакле су ови 
јунаци 7. октобра 1912. кренули у 
Први балкански рат.

Л.С.

7. фебруара 2024.

Народни музеј Топлице, за почео 
је радове на санацији и ада птацији 
поткровља/таванског простора 
музеја у површини од 355 метара 
квадратних. Средства за почетак 
радова одобрило је Министарство 
културе путем пројекта, у де
цембру месецу 2023. године, у из
носу од 1.973.902,00 динара.

– Музеј је пројектно техничку 
документацију, са свим дозволама, 

одрадио још у 2021. години, али 
смо тек сада успели да добијемо 
средства и отпочнемо са радовима. 
Средства су одобрена за почетак 
прве фазе грађевинских радова, 
а односе се на припремне радове, 
рушење и демонтажу, бетонске, 
армирано бетонске и тесарске 
ра дове. За остатак грађевинских 
радова, којим би се завршила прва 
фаза пројекта, музеј је конкурисао 
код Министарства културе кроз 
пријаву ,,Градови у фокусу 2024.”, 

рекла је директорка Народног 
музеја Топлице Љиљана Красић.

Истакла је да се нада наставку 
радова, како да би се ове године 
доста тога завршило.

– Остале би ЕЕ И ТИС инста
лације, водовод и канализација, 
систем за дојаву пожара, одвођење 
дима и топлоте, видео надзор 
и машинске инсталације. Да 
поменем и то да је министарка 
кул туре Маја Гојковић, при посети 
музеју крајем прошле године, 

видела проблем недостатка про
стора у нашој установи. Том 
приликом је нагласила да ће Ми
нистарство културе подржати 
музеј кроз пројекат „Санације и 
адаптације таванског простора 
музеја“, како би он добио но
ви изложбени простор за изла
гање музејскх предмета, као и 
формирање сталне поставке ру
чно дуваног „Мурано стакла“.

Л.С.

Министар информисаœа и телекомуникаци¼а Михаило Jованови� отворио изложбу ,,Ратници Гвозденог пука” 
поводом Дана државности

Почели радови на адаптаци¼и таванског простора прокупачког Музе¼а

Дан великих српских победа

За боље услове рада
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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К У Л Т У Р А

6. марта 2024.

Прокупачке установе, Дом кул
туре и Народни музеј Топлице, 
на самом почетку месеца марта, 
организовале су два догађаја, ко
ја су окупила велики број Про
купчана.

У Музеју су организовани „Ду
хо вни разговори“, у оквиру којих 
је говорио предавач, ректор при
зренске Богословије „Светог 
Кирила и Методија“ у Нишу, ви
со копречасни протојереј Дејан 
Крстић. Тема ових разговора 
би ла је „Живот православних 
хри шћана у савремено доба“. 
Овом  предавању, поред свеште
нства и бројних грађана, при
суствовао је и градоначелник 
Про купља Мирослав Антовић, а 
цео догађај оплеменио је песмом 
хор Богословије из Ниша.

Према речима високопречасног 
протојереја Дејана Крстића наше 
духовно узрастање ка путу према 
царству Божјем под једнако је 
тешко као и у другим временима.

– Тврдња да је Јеванђеље Хри
стово, у овом времену обеснажено 
и недостижно, највећа је јерес, а 
тај дефетизам чини човека слабим 
на путу духовног узрастања. Таква 
тврдња нас нагони да сматрамо, 
да је православни живот у вери 
немогућ и тера нас на размишљање 
да ли се треба трудити. Могуће је 
испунити Јеванђеље Христово, а 
да би се оснажили на том пу ту, пре 

свега треба да будемо део црквеног 
живота, јер наша цр ква је ризница 

благослова и бла годети Божје. 
Црква је сабор бого позваних људи, 

место нашег ду ховног узрастања 
и место на шег живота са Богом, 
рекао је про тојереј Дејан Крстић.

Он је поручио да нас црква 
формира и показује како хриш
ћани живе, а све то заправо под
ра зумева присуство и учешће на 
Светом причешћу и Светој ли
тургији, која је  учитељица вечног 
живота и духовног узрастања.

После духовних разговора, у 
прокупачком Дому културе, на
ступао је солиста Радио теле визије 
Србије проф. Милош Ра довић, уз 
пратњу клавира, там бурашког 
оркестра и ансамбла. Неизоставна 
пратња овог изво ђача био је и ње
гов рођени брат пијаниста Але
кса ндар Радовић.

На репертоару овог концерта 
нашли су се незаборавни евергрин 
хитови Драгана Стојнића, Леа 
Мартина, Бобе Стефановића, 
Арсена Дедића, Оливера Драго
јевића, Кемала Монтена, али и ин
тернационална и градска музика.

– Као чувар традиције музичког 
блага, овај извођач је слушаоце 
одвео у свет љубави и најтананијих 
осећања, а својим несвакидашњим 
гласом на најлепше место, које 
су сами замислили и учинио да 
се осећају посебно. Ово је био и 
несвакидашњи, врло леп поклон 
свим женама за 8. март – Дан 
жена, рекли су организатори овог 
концерта.                                     Л.С.

25. марта 2024.

Доделом захвалница нај вер
нијим и најактивнијим читаоцима 
и представљањем резултата ра да, 
али и дружењем са писцем Вла
даном Матијевићем и његовом 
књи гом „Пакрац“, Народна библи
отека „Раде Драинац,“ обележила 
је 94 рођендан. Тим поводом у 
овој установи културе нашли 
су се бројни љубитељи књиге и 
поштоваоци рада запослених.

– Велика ми је част и задово
љство да вас поздравим у име 
Града Прокупља и честитам вам 
дан установе, 94 рођендан. То је 
велики и значајан јубилеј, а ми 
ћемо као локална самоуправа нас
тојати да вам и убудуће помажемо. 
Морам да вам кажем да смо задо
вољни вашим радом, а у прилог 
томе говори и чињеница да ин
тен  зивно радимо на решавању 
про стора библиотеке. Локацију 
смо већ нашли и изменили план 
генералне регулације, тако да смо 
припремили простор за изградњу 
нове библиотеке. Видећемо, у 

сарадњи са надлежним министар
ствима, да нам помогну, с об
зиром на то да је пројекат доста 
скуп, а и ми ћемо се укључити 
како бисмо реализовали дуго
годишњу потребу и жељу свих 
нас, рекао је заменик градо на
челника Прокупља др Марко 
Костадиновић и изразио задово
љство због великог присуства деце 

у овој установи на њен рођендан.
Госте у библиотеци, међу којима 

су били ученици Основне школе 
„Никодије Стојановић Татко“, 
поздравио је и директор Народне 
библиотеке „Раде Драинац“ Дра
ган Огњановић, подсетивши да 
је прва грађанска читаоница у 
Прокупљу основана 1910. године.

– Ова установа баштини тра

ди цију библиотекарства у Топ
лици још од давне 1910. го дине, 
када је у Прокупљу осно вана 
Грађанска читаоница. По сле 
пре кида насталог услед Бал
канског и Првог светског рата, 
23. марта 1930. године у Про
купљу се отвара Народна чита
оница са универзитетом.Одмах 
по ослобођењу Прокупља у 
Другом светском рату оснива се 
Народна књижница и читаоница 
у Прокупљу. Библиотека 1961. 
постаје матична за општину 
Про купље, а 1973. отвара се са
мостално Дечје одељење. Исте 
године библиотека добија и 
име Народна библиотека ,,Раде 
Драинац” , рекао је Огњановић.

Програмска делатност Библи
отеке организована је на Одељењу 
за одрасле, на Дечјем одељењу и у 
два пункта на сеоском подручју у 
Малој Плани и Житном Потоку.

Према речима директора Ог
њановића, књижни фонд има 
преко 100.000 књига, најмлађи 
члан има девет месеци, а нај
старији је 1937. годиште.        Л.С.

У организаци¼и прокупачких установа културе

Библиотека обележила Дан установе

Духовни разговори и концерт

Традиција библиотекарства у Топлици
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite ̀ ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine

ZZZZaaaa    uuuurrrreeee||||eeeewwwweeee    ppppaaaarrrrkkkkaaaa    kkkkoooodddd    DDDDoooommmmaaaa    ssssttttaaaarrrriiiihhhh

К У Л Т У Р А

1. фебруар 2024.

Још један број часописа за књи
жевност, уметност, културу и 
дру штвена питања ТОК, нашао 
се пред читаоцима и представљен 
је у прокупачком Дому културе. 
Пред бројним поштоваоцима овог 
значајног часописа за Топлицу, 
ње гов 65. број су представили 
уре дници Саша Миловановић, 
Љубиша Красић и Драган Огња
новић.

Са још једним бројем ТОКа, 
према речима главног и одго
ворног уредника Саше Мило ва
новића, означен је нови почетак 
још једног дивног пријатељства 

између објављених стваралаца и 
оних који ће читати нове редове 
у новом броју.

Традиционално и овај број на 
својим првим страницама садржи 
оно што треба знати о награди 
„Драинац“ 2023. и његовом до
битнику. Ту је образложење жи 
рија, беседа добитника ове на
граде Славомира Гвозденовића и 
део његових награђених песама.

– Неизоставан део на страни
цама овог часописа чине и стихови 
песника који су учествовали на 
прошлогодишњој манифестацији 
„Драинчеви сусрети песника“, 
међу којима су Енес Халиловић 
и Петар Матовић. Ту је и поезија 

Јелене Протић Петронијевић, 
Небојше Лапчевића, Русомира Д. 
Алексића, Игора Д. Марковића, 
Дубравке Ранђеловић, рекли су 
овом приликом уредници новог 
ТОКа.

Они такође препоручују и 
про зу за све оне који уживају у 
овој врсти књижевности, а ту 
су текстови Дејана Склизовића 
и „Ноћобдија“, Драгана Ивића 
и „Како не добити Нобелову 
награду“, као и Саше Миљковића 
и „Реч, две о генију“, „Причу из 
Великог рата“ и „Из прве руке“.

Сви они који воле овај часопис 
у новом броју могу да прочитају 
песме у рубрици „Овде је небо 

моје“, где су објављени стихови 
Љубише Красића и Александре 
Стојановић. Ту је и део где се могу 
прочитати „преводи“, „тумачења и 
прикази“, „есеји“, „топличка седма 
трака“, „сећања“ и „историја“.

– Кроз своје странице ТОК на 
значајан начин презентује топ
личку баштину и чува објављена 
дела најзначајнијих стваралаца 
наше културе уопште. Има тра
дицију дугу скоро пола века и 
захваљујући својим вредним са
радницима настојаће да траје још 
дуго, нагласили су уредници овог 
часописа.

Л.С.

14. март 2024.

Књижевно друштво „Раде Дра
инац“ и Књижевна омладина 
Про купље, традиционално распи
сују „Ђурђевдански књижевни 
конкурс“, ове године 24. по реду.

Из прокупачког Дома културе, 

под чијим окриљем постоје и 
раде поменута друштва, поручују 
да је конкурс отворен и да су 
сви заинтересовани књижевни 
ствараоци, не старији од 30 го
дина, позвани да учествују у њему.

Како наводе, очекују да се и овај 
пут на конкурс, који траје до 26. 

априла, јави велики број учесника 
из целе Србије.

– Пропозиције су прецизне 
и јасне. На конкурс је потребно 
послати циклус песама, пет прича 
и 20 афоризама. Радове, отку цане 
ћирилицом (Times New Roman – 
12), треба послати на мејл адресу 

kddradedrainac@gmail.com. По
требно је навести име и презиме, 
године, адресу и број телефона. 
Прва три рада биће награђена, 
а првонаграђени ће летовати на 
Јадрану, истакли су у Књижевном 
друштву „Раде Драинац“.                                      

Л.С.

Нове странице за заинтересоване читаоце

Отворен „Ђурђевдански књижевни конкурс“

14. фебруара 2024.

На овогодишњим, 19. по ре
ду „Сретењским сусретима пе
сника”, који су одржани у Дому 
културе, Сретењска повеља при
пала је песникињи Звездани 
Ми  лосављевић из Ћуприје, а 
Сре тењско одличје Надици Нова
ковић из Трстеника.

Додељене су и Сретењске пох
вале, а оне су отишле у руке Све
тлани Рајковић из Алексинца, Гор
дани Манигоди из Новог Сада и 
Анастасији Столић из Прокупља.

То су одлуке жирија, који је 
радио у саставу Соња Миљковић, 
Љубиша Красић и Предраг Јашо
вић.

– Желим да сви чујете ово што 
ћу да кажем, а то је да сви заједно 
треба да обратимо пажњу на наш 
српски језик, да га негујемо и 
чувамо. Постоји песничка сло
бода, али и песничка и језичка 
правила се морају поштовати, 
јер ако се ми оглушимо о њих, ко 
ће их онада поштовати. Сви ми 
се потврђујемо кроз језик, дела 

могу изневерити, али говор нам 
показује како ћемо се опходити 
и понашати према другима, 
истакао је овом приликом Пред
раг Јашовић, нагласивши на шта 
учесници оваквих сусрета тре
ба да обрате пажњу приликом 
презентовања својих песама.

У песничком маратону, на ово
го дишњој манифестацији „Сре

тењски сусрети песника“ са по 
једном песмом, представило се 
40 песника из различитих кра јева 
наше земље. Дошли су из Ни ша, 
Алексинца, Новог Сада, Бабу
шнице, Лесковца, Трстеника, Па
раћина. У ревијалном делу ових 
сусрета, своје стихове су говорили 
и прокупачки песници Ивана 
Ђурковић и Миливоје Крстић.

– Традиција одржавања ових 
песничких сусрета је веома ва
жна због неговања  оваквог на
чина презентовања онога што 
песници стварају. Ово је једна од 
добрих прилика где могу да се 
представе песници из различитих 
књижевних  клубова у нашој зем
љи и да се за њих чује. Треба иста
ћи да је овај пут, у овом песничком 
маратону, учествовао велики број 
младих песника, што потврђује 
да поезија живи међу млађим ге
нерацијама, рекао је Саша Ми
ловановић у име Књижевног 
дру штва „Раде Драинац“, које је и 
орга низатор ове манифестације.

Сусрете је отворио хор Музичке 
школе „Корнелије Станковић“ 
са песмом „Востани Сербие“, 
под диригентском палицом Са
ње СтојковићАнтовић. У про
пратном делу програма прика
зан је и кратки филм, који су 
у току прошлог лета, у оквиру 
Ст у дентског кратког филма 
(СКРАФИ), снимили млади глум
ци прокупачког позоришта.

Л.С.

Сретеœска повеšа песникиœи из �упри¼е

Представšен нови бро¼ часописа ТОК

Традиционално из прокупачког Дома културе

Традиција лепог говорења
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Na dnevnom redu sednice Sku -
p{tine Grada Prokupqa kao pr -
va i najva`nija ta~ka usvojen je
Predlog o izvr{ewu buxeta Gra -
da Prokupqa, po kome je on od 1.1
2021. do 30. 6. 2021. godine izv r -
{en 42,61 odsto. Skup{tina je
kao jednu od najva`nijih ta~aka
usvojila i Predlog Odluke o uki-
dawu ustanove „Sportski centar
Prokupqe“.

Govore}i o tome, grado na~el -
nik Prokupqa Milan Ara n|e -
lovi} je rekao da je Gradsko ve}e
dalo ovakav Predlog na usvajawe
Skup{tini na osnovu ~iwe ni ~ -
nog stawa, po kome se gradski
buxet nepotrebno iscrpquje fi-
nansirawem tog nerentabilnog
preduze}a, da pritom gra|ani
Prokupqa nemaju od toga nikak -
ve koristi, ve} trpe samo {tetu,
jer ne dobijaju adekvatne usluge
koje pla}aju.

Svima je poznato da lokalna
samouprava ima vi{ak radnika i
da bi po nekom republi~kom
proseku na na{em platnom spi -
sku trebalo da bude oko 500 rad-
nika, a da ih mi imamo 700, rekao
je gradona~elnik Milan Aran|e -
lovi} i dodao da }e se tim prob-
lemom lokalna samouprava tek
baviti u svetlu nastupaju}eg pe-
rioda, kada }e zakonski plate
svih radnika u javnom sektoru
mo rati da se pove}aju i usklade
sa republi~kim prosekom, {to
}e dodatno opteretiti gradski
buxet.

Govore}i o problemu nedo s -
tatka novca, gradona~elnik Ara -
n|elovi} je istakao da su neka
preduze}a i ustanove za ~iji se
rad i plate radnika novac izdvaja
iz buxeta potpuno nerentabilna,
neefikasna i ne ispuwavaju svoje
obaveze i zadatke, pa zbog toga
trpe gra|ani.

– Zna se dobro koliko prob-
lema ima u „Sportskom centru“,
da su nam svla~ionice polom qe -
ne i prqave, da je sportska hala u
potpunom haosu, a svake godine se
za tu ustanovu koja zapo{qava 67
radnika iz buxeta izdvaja 400
miliona dinara, rekao je Ara n -
|e lovi} i podvukao da se u ciqu
rentabilnosti i u{tede sreds -
tava koja treba da se ulo`e u
druge krucijalne stvari i obje -
kte za `ivot Prokup~ana odlu -
~eno da se to nerentabilno pre -
duze}e ugasi.

– Ove godine smo morali da
zaustavimo izgradwu seoskih pu -
teva jer nije bilo dovoqno para
u buxetu i za infrastrukturu i za

plate radnika u nekorisnim pre-
duze}ima. I zbog toga mislim da
}e se gra|ani Prokupqa slo`i -
ti, da je mnogo va`nije da omogu -
}imo nesmetani rad na{im
{ko lama, vrti}ima, da nastavi -
mo da gradimo kapitalne objekte
koje }e popraviti standard i
omogu}iti lak{i `ivot u na{em
gradu, od finansirawa jednog
nerentabilnog i neefikasnog
pre duze}a koje predstavqa samo
tro{ak i balast buxetu. Zato je
lokalna samouprava odlu~ila da
se odrekne vi{ka neproduktiv -
nih radnika kako bi ulo`ila do-
datna sredstva u infrastrukturu
i izgradwu novih puteva i drugih
objekata od `ivotnog zna~aja za
stanovnike Prokupqa, naglasio
je gradona~elnik Aran|elovi}.

On je dodao da }e Sportski
centar biti u postupku likvi-
dacije u narednih pet meseci.

U nastavku sednice odborni -
ci su dali saglasnost na Odluku
o izmeni i dopuni jedinstvenog
cenovnika JKP „Hameuma“ i Od-
luku o subvencionisawu tro{ko -
va pove}awa cene usluga vodo -
snabdevawa u gradu Prokupqu.

I ovu odluku je obrazlo`io
gradona~elnik Prokupqa Milan
Aran|elovi}, koji je naglasio da
je cena vode u na{em gradu tako
mala da predstavqa socijalnu
kategoriju, da ona nije pove}a v-
ana vi{e od deset godina i da
Prokup~ani imaju najjeftiniju
vodu u ovom delu Srbije.

- Cena proizvodwe vode je da -
leko ve}a od wene prodajne cene
pa je sasvim na mestu da je JKP
„Hameum“ zatra`io weno po ve }a -
we, kazao je Aran|elovi} i dodao
da }e to pove}awe fakti~ki iz -
nositi 25 odsto od sada{we cene
ali da }e za gra|ane to pove}awe
iznositi 10 odsto dok }e ostatak
subvencionisati lokalna samo -
uprava.

– Do kraja ove godine gra|ani
}e na ra~unu dobiti iznos za ut -
ro{ak vode uve}an za 10 odsto, a

svake slede}e godine taj iznos uz
subvenciju }e se pove}avati za po
pet odsto, tako da }e se pove}awe
od 25 odsto realizovati tek za
tri godine, rekao je grado na~el -
nik Aran|elovi}.

Kako je objasnio v.d. direk-
tora JKP „Hameuma“ Sa{a Sto -
{i} gra|ani Prokupqa pla}aju
40 dinara za 1.000 litara vode a
sa pove}awem i uz subvenciju
Grada pla}a}e 44 dinara, odnosno
samo ~etiri dinara vi{e nego do
sada, dok }e realno pove}awe iz -
nositi 50 dinara.

Sto{i} je ovom prilikom za-
hvalio Skup{tini i rukovodstvu
Grada Prokupqa koji su imali
razumevawe za probleme JKP
„Hameuma“ i pomogli u re{ava -
wu pitawa sa vi{kom radnika,
kao i na pomo}i u subvencioni-
sawu tro{kova tog preduze}a u
iznosu od 48 miliona.

On je istakao da je 15 miliona
dinara tih sredstava ulo`eno u
odr`avawe vodovodne mre`e u
gradu i na seoskom podru~ju, kao
i da je pet miliona dinara plani-
rano za odr`avawe vodotokova
drugog reda koji su sada u nad le` -
nosti tog preduze}a.

Sto{i} je naglasio da je u
pla nu realizacije te subvencije,
pored redovnih tro{kova, zacr-
tano i ulagawe u nabavku novih
ma{ina, u ve}e komunalne radove

i u ure|ewe Gradskog grobqa.
U daqem toku sednice odbor-

nici su dali saglasnost na Pro-
gram poslovawa JP za urbanizam
i ure|ewe Grada Prokupqa, kako
bi taj program bio usagla{en sa
rebalansom buxeta Grada u 2021.
godini.

Odbornici su usvojili i Pro-
gram podr{ke za sprovo|ewe po-
qoprivredne politike i po li-
 tike ruralnog razvoja Prokupqa
u 2021. godini.

Tim povodom rukovodilac
Odeqewa za poqoprivredu u Gra -
dskoj upravi Sr|an Stamenkovi}
je istakao da se taj program sa us-
pehom godinama sprovodi, kao i
da su subvencije Grada namewene
poqoprivredi racionalno ras-
pore|ene. Tako su prema wegovim
re~ima,  za poqoprivredna doma -
}instva izdvojena sredstva od 2,5
miliona dinara, dva miliona
subvencija opredeqeno je za pod-
sticaj u radu mladih poqopriv -
rednika, dok je 500.000 dinara
opredeqeno za teku}e tro{kove
koji prate realizaciju programa.
Stamenkovi} je tako|e istakao
da se strogo kontroli{e kako se
kupuju i odr`avaju subvencio ni -
sane ma{ine i izvestio Skup -
{tinu da je u toku realizacije
programa poklawawa starih se o -
skih ku}a i imawa mladim poqo-
privrednicima.

Odr`ana 14. sednica Skup{tine grada

Usvojen Predlog o izvr{ewu buxeta Grada Prokupqa

Grad Prokupqe dobio je
sredstva od Ministarstva za{ -
tite `ivotne sredine u iznosu
od 8 miliona dinara, koja su
namewena za realizaciju pro-
jekta o~uvawa i za{tite zem -
qi{ta kao prirodnog resursa u
2021. godini.

Sredstva }e biti usmerena za
ure|ewe parka na parceli u

blizini Doma za sme{taj i negu
starih lica i Crkve Sveti \o -
r|e koja se gradi na ovom pros-
toru.

Ukupna vrednost ovog proje -
kta je 17.897.580 dinara, od kojih
u finansirawu Grad Prokupqe
u~estvuje sa 55,3 odsto sredstava,
odnosno, 9.897.580 dinara. We-
govu realizaciju, kao i nadzor

vr{i}e komisija Ministarstva
za{tite `ivotne sredine Repub-
like Srbije.

Ispred Grada Prokupqa pot-
pisivawu ugovora u Palati Sr-
bije, 12. jula, prisustvovala je
~lan Gradskog ve}a za projekte,
Milena Petrovi}.

Grad Prokupqe dobio osam miliona dinara od Ministarstva za{tite `ivotne sredine
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С П О Р Т

31. марта 2024.

У организацији Боксерског 
клуба Топличанин и Боксерског 
савеза Србије уз подршку града 
Прокупља одржано је првенство 
Србије за пионире, кадете и јуни
оре у боксу. На првенству је уче
ствовало рекордних више од 240 
пријављених боксера што је нај
већи број у неколико последњих 
година, а финалним борбама при
суствовали су Мирослав Антовић 
градоначелник Прокупља и Иван 
Петровић члан градског већа за
дужен за спорт и омлдину. 

Боксерски клуб Топличанин био 
је сјајан организатор, све је проте
кло у најбољем реду и Прокупље 
је потврдило да је и даље прави 
боксерски центар Србије. Током 
првенстав за млађе категорије 
у Прокупљу је одржана и Скуп
штина Боксерског савеза Србије 
на којој је председавао председ
ник савеза Ненад Боровчанин и 
где је Боксерски клуб Топличанин 
добио подршку за огранизаци
ју првенства за млађе категорије 
као и за планове за организацију 
боксерских турнира а пре свега за 
одржавање Меморијала „Власти
мир Станишић Лаци“ који је пла
ниран за септембар. Скупштина 
је и одлучила да Боксерски савез 
Србије све клубове учеснике пр
венства у Прокупљу помогне са 
половином трошкова смештаја.

– Више него задовољни смо 
оним што смо видели у ових 4 дана 
у Прокупљу. Било је око 250 бок
сера а обзиром да смо прошле го
дине у Ваљеву имали 180 боксера 
види се да смо значајно напредо
вали. Сваки дан смо имали преко 
50 борби, судије су одрадиле фе
номеналан посао и данас у финалу 
имамо око 30 мечева. Све у свему 
Савез и бокс у Србији могу бити 
задовољни. Прокупље је показало 
да је и даље центар бокса. Када са
гледамо колико је шампиона и ко
лико је рекорда оборено заслугом 
боксера из Прокупља није ни чудо 
што смо се одлучили да такмиче
ње за млађе категорије организује
мо овде. Ми смо пре неколико го
дина имали сениорско првенство 

у Прокупљу тако да Топличанин 
као клуб добро напредује, чак смо 
послали једног Кубанског тренера 
да ради са децом и у принципу ја 
се надам да ће Прокупље и Топли
чанин за неколико година имати 
исте шампионе као што су имали 
и пре неколико деценија, рекао је 
Мане Марчета директор Боксер
ског савеза Србије.

Боксерски клуб Топличанин на 
овом првенству представљало је 
6 боксера а освојене су 4 медаље. 
Вук Белетић освојио је златну ме
даљу у конкуренцији кадета док 
су освојене 3 сребрне медаље и то 
Салко Куртеши, Лазар Стевано
вић и Никола Станковић у кон
куренцији пионира. Без медаља 
су остали Сандра Благојевић у 

конкуренцији кадеткиња и Саша 
Станковић у конкуренцији јуни
ора.

– Организација је била на нај
вишем нивоу а мечеви су задово
љили бројну публику која је при
суствовала првенству иако су ово 
млада деца али су показали велику 
храброст што је публика и награ
дила. Захвалио бих се компанији 
Леони која је помогла Боксерском 
клуб Топличанин у организацији 
првенства. Презадовољни смо и 
резултатим наших младих боксе
ра обзиром да су поједини клубо
ви учествовали са по 20 боксера 
на првенству а ми смо са 6 боксе
ра дошли до 5 медаља, истакао је 
Драгиша Ђокић председник Бок
серског клуба Топличанин.

Други боксерски клуб из Про
купља, Боксерски клуб Топлица 
такође је учествовао на првенству. 
Такмичар овог клуба Вук Младе
новић у јуниорској конкуренцији 
после сјајног издања успео је да 
освоји златну медаљу.

– Одлично је боксовао и још јед
ном је показао да је велики тале
нат. Сасвим заслужено дошао је до 
злата а оно што је за нас важније 
да је Вук сјајан дечко и одличан 
ученик, истакао је Слободан Ми
тић тренер Боксерског клуба То
плица.

Тренер Боксерског клуба Топли
чанин Зенко Мутић задовољан је 
учинком боксера Топличанина 
који су успели у изузетно јакој 
конкуренцији да освоје четири 
медаља.

– На овом такмичењу био је нај
већи одзив боксера у последњих 
5 година. Топличанин је имао на 
првенству 6 боксера а успели смо 
да дођемо до 4 медаља. Освојили 
смо 3 сребрне медаље, могли смо и 
више али су судије тако одлучиле 
и имамо једно злато које је осво
јио Вук Белетић и ја сам презадо
вољан. Велики је одзив публике 
посебно током финала и очекујем 
да до краја првенства видимо још 
сјајних борби, рекао је Зенко Му
тић тренер Боксерског клуба То
пличанин.

На крају треба рећи да је гост на 
боксерском првенству за млађе ка
тегорије био прокупачка музичка 
звезда Цоби а да Боксерски клуб 
Топличанин за организацију пр
венства заслужује сва признања и 
похвале.                                        М.К.

18. марта 2024.

У Новом Саду одржано је фи
нале Купа Србије у стрељаштву за 
пионире, пионирке, кадете, кадет
киње, млађе јуниоре и јуниорке. 
Чланица стрељачког клуба Топли
чанин 1887 Марија Нешић у кон

куренцији пионирки заузела је 4. 
место са истим бројем кругова са 
трећепласираном али је због сла
бије друге серије изгубила бронзу. 
У конкуренцији кадеткиња као 
најмлађа Марија Нешић заузела је 
7. место. У конкуренцији млађих 
јуниорки  у дисциплини пиштољ 

Андреа Стевановић заузела је 8. 
место.

– Велика штета за Марију којој 
је измакла бронза али сам укупно 
задовољан јер је упуцала добар 
резултат. По први пут СК Топли
чанин има и јуниорку која је међу 
најбољих 8 у Србији у дисциплини 

пиштољ што представља велики 
успех. Ово је била сјајна увертира 
пред државна првенства која сле
де у овим категоријама, истакао 
је Небојша Павловић тренер СК 
Топличанин 1887.

                          М.К.

Успех прокупачких стрелаца

Центар боксерских дешаваœа у Прокупšу

Куп Срби¼е у стреšаштву

Одржано првенство Србије у боксу


